



 **RACHEL
ROBERTS**
**FOR EDUCATION/
COMMUNICATION
OFFICER**

Vote for Dedication, Vote for Consistency!

I have served as Education/Communication Officer with loyalty and dedication to COPE491 and as an executive member for over 20 years. During my terms, I have been an advocate for communication with the members and for a strong front when dealing with our Employer. Many large projects have been tackled and successful including the revamp of our website, creation of email templates and an accurate email database. Social media presence was started. There is still work to be done and I ask for your support to clean up those projects and continue to work for all members in the role of Ed/Comm Officer. I am asking for your vote November 26-December 3 for a final term. I have served for many years and we have made amazing accomplishments as an executive. I ask that you vote for me to keep some consistency on our board to keep our work flowing smoothly.

Thank you for your consideration and I look forward to serving my final term as I have served all others with full dedication and strength.

**20+ years
experience**

**Dedicated to
communicating
with members
and fostering an
open line
between the
executive and
members**

**Education is
important and is
for everyone in
our union**

Final Term

2025-2026

**WANT TO LEARN
MORE ABOUT ME!**

**Email me:
shotqueen@shaw.ca**

**Text me:
604-308-5765**



**RACHEL
ROBERTS**

**EDUCATION/
COMMUNICATION OFFICER**

Votez pour la dédicace, Votez pour la fiabilité!

J'ai été responsable de l'éducation et de la communication avec loyauté et dévouement envers le COPE491 et membre exécutif pendant plus de 20 ans. Au cours de mon mandat, j'ai défendu la communication avec les membres et un front fort dans mes relations avec notre employeur. De nombreux grands projets ont été abordés et couronnés de succès, notamment la refonte du site Web, la création de modèles de courrier électronique et d'une base de données de courrier électronique précise. La présence sur les réseaux sociaux a commencé. Il y a encore du travail à faire et je demande votre soutien pour faire le ménage de ces projets et de continuer à travailler pour tous les membres occupant ce rôle. Le 26 novembre – 3 décembre, je demande pour votre vote pour un dernier mandat. J'ai servi de nombreuses années et nous avons réalisé des réalisations incroyables en tant qu'exécutif. Je vous demande de voter pour moi afin de maintenir la cohérence dans notre exécutif afin que notre travail se déroule sans heurts.

Merci de votre considération et j'ai hâte d'accomplir mon dernier mandat comme je l'ai déjà fait avec tout mon dévouement et toute ma force.

**20+ ans
d'expérience**

**Dédié à
communiquer avec
les membres et à
favoriser une ligne
ouverte entre
l'exécutif et les
membres**

**L'éducation est
importante et
s'adresse à tous
les membres de
notre syndicat**

Dernier mandat

2025-2026

**EN SAVOIR PLUS SUR
MOI**

**Email:
shotqueen@shaw.ca**

**Texte:
604-308-5765**